
 

 

Grundejerforeningen Fredensbjergparken 

 
Bestyrelsesmøde torsdag den 26. oktober kl. 20:00, hos Joan S33 
Tilstede:  
Bestyrelsesmedlemmer: Ulrik(K25), Rune(S3), Stig(S19), Jesper(K60), Joan(S33) 
Suppleanter: Steen(S7), Thomas(K124) 
 
Dagsorden: 
 
1. Velkommen til. 

1. Takt og tone på bestyrelsesmøderne - Joan 
2. Præsentationsrunde 

 

2. Valg af referent - Joan 

 

3. Valg af kassér - Ulrik 

 
4. Godkendelse af referat fra sidste møde - Godkendt 
 

5. Opsamling, diskussion og godkendelse af referat fra Generalforsamlingen 

Der blev samlet op på generalforsamlingen, samt diskuteret hvorledes valget til grøntudvalget 
var forløbet. Bestyrelsen blev enig om at det er hensigtsmæssigt at evaluere på retningslinjerne 
og fremgangsmåde. Dette bliver et særskilt punkt på næste bestyrelsesmøde. 
Ulrik retter kommentarer til og sender rundt.  

 

6. Aftale med kommunen – fuldmagt, beløb og flytning af dato. Der nedsættes et udvalg der 
kigger aftalen igennem. Udvalget kommer med oplæg til bestyrelsen på næste 
bestyrelsesmøde. Udvalg: Stig og Joan 

 
7. Nyt fra udvalgene/ hvilke udvalg skal konstitueres?  

(grønt, aktivitet, økonomi, tinglysning, legeplads, information) 

Herunder hvem der sidder i hvilke udvalg(hjemmesiden opdateres efterfølgende) 

Følgende udvalg blev konstitueret: 
Grønt: Næste grøntmøde bliver 28. Nov. 19:00 Sognegåden 
I udvalget sidder nu: Jesper Lorentzen (K60) – formand, Kirsten Harrits(K5), Tine Marie 
Clausen(K128), Birthe Jacobsen(S53), Niels Hannestad (J58), Søren ??(K126) 
Oplægget til grøntmødet sendes til Joan, så hun kan orientere bestyrelsen og derefter sende 
det rundt i foreningen, 14 dage inden så medlemmer kan nå at læse det inden mødet. Jesper 
informere om de opgaver der er planlagte for 2018. 
Aktivitet: Thomas, Ane, Jakob(K116/118) 
Økonomi: Anne(67) har tilbudt fortsat at hjælpe med regnskabet. Ulrik og Joan skriver under på 
regninger. 
Tinglysning: Ulrik. Der kommer en ny runde i løbet at næste år. 
Legeplads: Joan gave en opdatering. Planerne er stadig de samme, men vi venter på tørvejr til 
at påbegynde renoveringen. 
Information: Thomas, Ulrik, - ny hjemmeside  

 
8. Henvendelser til foreningen 

Flere bestyrelsesmedlemmer har fået ros til grøntudvalget for deres arbejde. Den samlede 
bestyrelse, både medlemmer og suppleanter, udtrykker stor tilfredshed med grøntudvalgets 
store indsats og fine resultater.   

 
9. Næste møde:  

- alle bestyrelsesmøder i 2018 planlægges  
22. Januar hos Stig (S19),  



 

 

19. Marts hos Thomas (K124),  
7. Maj hos Ulrik (K25)  
10. September hos Steen(S7) 
Generalforsamling – Tirsdag den 23. Oktober 2018 
- datoer for aktiviteter (Fastelavn 11. Februar, arbejdsdag lørdag 26. maj, Skt. Hans lørdag den 
24. Juni, Loppemarked 18. August) 

 
10. Eventuelt 

- HØJ e:taleren (Stig) – Stig præsenterede et forslag til den nye hjemmeside om en slag 
genoplivning af den gamle højtalern, men i elektronisk form. Thomas og Stig snakker 
sammen og arbejder videre med det.  

- Kildehøjen (Jesper) – vi vedligeholder et området ved Vejlby Vænget. Træerne skal 
beskæres og Joan retter henvendelse. 

- ”Vort” område (Jesper) – samme som punktet ”Kildehøjen” 
- Private haver mod vest (Jesper) – angående muren oppe ved Jættehøjen op mod 

Kildehøjen der trænger til renovering.  
Jesper bestiller en landmåler så vi kan få afklaret om de gamle ødelagte murer står på 
private arealer eller på foreningens fælles arealer.  
 


